
Rondvraag PvdD Opvangcentra wilde dieren 

 Zou GS een update kunnen geven over de vorderingen rond coronasteun voor opvangcentra 
wilde dieren?

 

Op 23 november 2020 hebben we er in commissie op gewezen dat er blijkbaar iets is misgegaan in de 
communicatie tussen de provincie en opvangcentra/Stichting Dierenlot, als het gaat om de besteding 
van het al bij het coalitieakkoord vrijgemaakte budget. Toen leek nog een groot deel te worden 
besteed aan inhuur van externen, voor opzetten van protocollen. Daar heeft Stichting Dierenlot 
namens opvangcentra  diverse keren duidelijke kanttekeningen bij geplaatst. 

De opvangcentra zijn noodlijdend. Het is belangrijk dat de provincie het relatief kleine bedrag dat al 
is vrijgemaakt hier zo min mogelijk naar externen besteedt en luistert naar de opmerkingen hierover 
van Dierenlot, namens opvangcentra. 

Gedeputeerde heeft in de commissie toegezegd in gesprek hierover te gaan met Dierenlot. 


